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Zápis z jednání odborné rady mládeže

Datum a čas:          10. června 2024 od 16,30 hodin

Místo:                       HZ Střížovice
Přítomni:          Ivana Zuberová, Lenka Škalová, František Hrubý, Václav Studnička
                                                                                                                                         
Omluveni:             

Hosté:                        

Program jednání:
                                       - Zahájení

- Jarní kolo hry Plamen Nepomuk a Přeštice - hodnocení
- Krajské kolo hry Plamen a jednotlivci - hodnocení
- Různé

     

Projednané body jednání

1) Zahájení
- Vedoucí rady přivítala přítomné.

2) Okresní přebor jednotlivců v běhu na 60 m 
- Proběhl 11. 5. 2024 od 14 hod. v Přešticích.
- Veliké poděkování Přeštickým za zajištění závodů.
- Osvědčilo se spojení se závody v požárním sportu.
- Možno pro příště domluvit ještě jednu časomíru pro případ zdržení.

3) Jarní kolo hry Plamen 
- Proběhlo 25. 5. a 26. 5. 2024 v Nepomuku. 
- Veliké poděkování Nepomuckému SDH i HZS.
- Rozhodnutí Výkonného výboru bylo správné, bylo dodrženo OZ.
- Je nutné dodržovat pravidla.
- Je smutné, že když udělá chybu vedoucí, tak to hází na jiné. I na poradě vedoucích

bylo řečeno, že počet rozhodčích bude stanoven až po tom, kolik se přihlásí sborů.
- Bylo dobré, že si rozhodčí disciplín přijeli v pátek připravit dráhy.
- Člunkové uspořádání se osvědčilo, děti s tím neměly problémy. Šlo by takto řešit i

pro další ročníky.
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- Vše  proběhlo dobře,  až  na  to,  že  někteří  rozhodčí  nerozhodovali  férově,  bylo  i
několik protestů.

- Kontrola materiálu před zahájením byla dobrá, jen příště je třeba na to vymezit více
času.

- Stánek na tomto místě byl lepší než loňské umístění.
- Návrh na další roky - koupit 2 pásma na rozmístění překážek na CTIF (metr CTIF) a

skládací  sady na sezení.  Pokud by ještě zbyly  peníze,  tak by bylo dobré zakoupit
vozíček na značení dráhy sprejem.

-

4) Krajské kolo hry Plamen
- Ovál i prostředí moc pěkné.
- V technické četě fungoval 1 člověk.
- Nikdo nepředstavil technickou četu.
- Je dobré, když si rozhodčí disciplín v pátek postaví dráhu.
- Spolupráce s rozhodčími byla dobrá.
- Zásobování vodou bylo bez problémů.
- Mohla by se pořídit krajská časomíra nebo alespoň startovací pistole nebo startovací

bzučák.
- Kraj by mohl vydat seznam překážek, které vlastní.
- Překážky nebyly včas řádně zajištěny.

5) Krajský přebor jednotlivců v běhu na 60 m
- Proběhl dobře a rychle.
- Z Lužan se muselo dovézt příčné břevno.
- Fanoušci  dělali  moc velký hluk, nebylo slyšet ani  pískání  při  předčasném startu a

rušilo to ostatní závodníky.
- Bylo  by  dobré,  dávat  každému  závodníkovi  pamětní  list,  možno  předávat  již  při

prezenci.
- Bylo  by  dobré  vyhlašovat  počet  závodníků,  kteří  pojedou  na  MČR  a  předat  jim

diplom.

6) Různé
- Další jednání OORM 9. 9. 2024.

Zapsala: Lenka Škalová


